
 

 

 
 
Mijn naam is Ton Eijer en ik zit al 15 jaar als horecaondernemer met muziekcafé Scooter’S op het 
Ruiterskwartier.  
Ook ben ik bestuurslid van Koninklijke Horeca Nederland en vertegenwoordiger van de Horeca op 
het Ruiterskwartier. (Koninklijke Horeca heeft in Leeuwarden 150 leden.) Wij zijn voor gezonde 
concurrentie onder de voorwaarden van een gelijk speelveld.  
 
Wij als horeca Leeuwarden maken ons zorgen  over de geplande toename van 7000 
m2  (ondersteunende)  horeca op het WTC gebied.  (In de afgelopen 5 jaar is de horeca in 
Leeuwarden gegroeid met 6300 m2)   Ondersteunde Horeca wordt niet vermeld in de APV en de 
Drank en Horeca wet. In de horeca nota van Leeuwarden staan Horeca categorieën;  
Onze vraag is dan ook, wat wordt verstaan onder ondersteunde horeca?? 
 
Er is steeds gezegd dat de binnenstad  geen last moet krijgen van de ontwikkelingen bij het WTC 
gebied, maar 7000 m2 is natuurlijk niet niks.   
Er is de laatste jaren al veel horeca bijgekomen in de binnenstad en dat is voor de stad zeker ook een 
mooie toevoeging geweest aan het al bestaande aanbod.  
Maar wij  denken, als er nu zoveel horeca meters bij komen, dat dit wel eens te veel zou kunnen zijn 
en ten koste gaat van de horeca in de binnenstad.  
 
De vorming van een horeca boulevard met gratis parkeren en o.a. landelijke ketens als de Beren en 
Happy Italy, een sportcafé, een wereld restaurant  en dit in  combinatie met een bioscoop en andere 
leisure zaken zal zeker zware concurrentie zijn van de bestaande bedrijven in de binnenstad. 
De gezamenlijke leisure bedrijven  o.a. Grote Keizer,  Lasergame, Monkey Town en kartbaan 
Leeuwarden  spreken ook hun zorgen uit over de ontwikkelingen op hun vak gebied,  hun mening is 
dat er in zowel Leeuwarden alsmede Friesland meer dan genoeg leisure aanbod is. 
 
Wij hebben nu een bruisende binnenstad en dat willen we  ook zo houden. 
De horeca op  het Ruiterskwartier staat te popelen om hun zaken aan te pakken en ook om 
meer  overdag open  te gaan als de Pathé gerealiseerd is. Al horen wij steeds meer geruchten dat 
Pathé misschien niet meer gaat bouwen en dat de komst van een grote bioscoop bij het WTC hier 
ook mee te maken heeft.  De gevolgen van geen Pathé zal niet goed zijn voor de binnenstad en zeker 
niet voor het Ruiterskwartier.   Er zijn al lege plekken in de straat en dat zouden er  dan wel meer 
kunnen gaan worden.  
Naar wij begrepen hebben komt er als deze plannen doorgaan ook een stop op verdere horeca in de 
binnenstad. Klopt dit?  
 
Onze vraag is ook of er een transferium komt van het WTC gebied naar de binnen stad zodat hier een 
goede verbinding tussen zal ontstaan.   
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